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Hej Signe

Tak for din mail, og tak for, at I lod mit materiale gå videre til ministeren. 

Vi er helt enig med ministeren, og har allerede målt energiforbruget ved flere lejligheder og på flere måder. 

Vi er også enig i henseende til, at vi bør få en uvildig verifikation på energiforbruget. Til den ende har vi 

taget kontakt med Energiteknik på DTU, dog p.t. uden held. Tillige har vi søgt Forsk-NG om midler til et 

demonstrationsprojekt i fuld skala, der ikke alene skal være veludstyret med måleudstyr, men også være sat 

op til at udnytte opgraderings-anlæggets spildvarme, så det derved bliver muligt at verificere nettoforbruget 

på et fuldskala anlæg bundet op til et typisk biogasanlæg.

Med venlig hilsen og god jul

Anker Jacobsen 
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